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Z A P I S N I K  

sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 24. svibnja 2023. godine s početkom u 17:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica otvara drugu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom 

prozivkom utvrđuje nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Daniel Černak, Zrinka Benić, Antonio 

Košćica i Marta Maričić. 

 

Odsutni vijećnici: nema odsutnih.  

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško, Općinski načelnik, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz, direktor 

Trgovačkog društva Sabuša d.o.o. gdin. Mladen Lucin i mještani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno svih 7 vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća prije usvajanja dnevnog reda iznosi prijedlog nadopune 

dnevnog reda od strane Općinskog načelnika te mu daje riječ kako bi upoznao vijećnike s 

navedenim. 

Općinski načelnik predlaže da se točka dnevnog reda pod rednim br.20. Prijedlog Odluke o 

načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada povuče s dnevnog reda kako bi 

se detaljnije to uredilo, te da se pod istim brojem uvrsti nova točka Prijedlog Odluke o zakupu 

javnih površina.Također, predlaže kao nadopunu dnevnog reda novu 28. točku kojom bi se 

donio Zaključak vezano za kupnju zemljišta kraj crkve, u vlasništvu  Borisa Martinovića. 

 

Predsjednik vijeća daje na glasanje prijedlog povlačenja točke 20. sa dnevnog reda. 

 Prijedlog usvojen jednoglasno, (7 glasova za). 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na glasanje prijedlog nadopune odnosno izmjene točke 20. 

točkom Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina. 

 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Predsjednik vijeća čita 3. nadopunu dnevnog reda, točku pod rednim brojem 28. donošenje 

Zaključka o pokretanju postupka za otkup zemljišta kraj crkve u vlasništvu Borisa Martinovića. 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red s izmjenama:  

 

      1. Pitanja i odgovori.   

      2.   Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća održane dana 22. prosinca 2022.      

godine 

3. Verifikacija zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća.   

4. Prijedlog Proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. 

godinu sa obrazloženjem 

5. Prijedlog Odluke o izvršenju proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu. 
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6. Prijedlog godišnjeg programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Kukljica u 2023. godini. 

7. Prijedlog godišnjeg programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Kukljica u 2023. godini. 

8. Prijedlog programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene 
zgrade u prostoru za 2023. godinu.  

9. Prijedlog programa javnih potreba u školstvu, predškolskom odgoju i naobrazbi Općine 
Kukljica u 2023. godini. 

10. Prijedlog programa socijalne skrbi Općine Kukljica u 2023. godini.  
11. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi u 2023. godini.  
12. Prijedlog programa javnih potreba u sportu u 2023. godini.  
13. Prijedlog programa utroška turističke pristojbe u 2023. godini. 
14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava političkim strankama za 2023. godinu 

15. Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći Liburnija d.o.o. 

16. Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o. 

17. Prijedlog Odluke o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja (2022.godine) društva 

Sabuša d.o.o.  

18. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova za 2023. 

Godinu 

19. Prijedlog Odluke o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja na 

području Općine Kukljica 

20. Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina 

21. Zaključak o donošenju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje   

22. Zaključak o prihvaćanju Analize stanja sustava Civilne zaštite 

23. Zaključak o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite za 

period 2023-2025. godine 

24. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Manulica 

25. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada DV Manulica 

26. Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić “ Manulica” za 

pedagošku godinu 2023./2024. 

27. Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za naplatu 

usluga u DV Manulica  

28. Donošenje Zaključka o pokretanju postupka za otkup zemljišta kraj crkve u vlasništvu 

Borisa Martinovića 

 

Predsjednik vijeća daje predloženi dnevni red sa nadopunom  na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda Pitanja i odgovori te pita 

vijećnike ima li zainteresiranih za raspravu. 

Vijećnica Marta Maričić navodi da ima saznanja kako su Općina Kukljica i Sabuša d.o.o. 

dobili od Razvojne agencije Zadre Nove dopis za dostavu indikativne liste projektnih 
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prijedloga za potrebe izrade teritorijalne strategije za razvoj otoka i za plan razvoja otoka 

Zadarske županije za razdoblje od 2021. – 2027. godine.  

Vijećnicu Martu Maričić zanima da li se popis poslao i što je bilo na tom popisu. Direktor 

komunalnog poduzeća Sabuša d.o.o., gdin. Mladen Lucin je odgovorio da je vidio dopis, ali 

da se to ne odnosi na Sabušu d.o.o.  

Općinski načelnik je odgovorio da mora provjeriti te se složio sa vijećnicom Martom Maričić 

da joj se dostavi pisani odgovor. 

 

Vijećnica Marta Maričić postavlja pitanje da li postoji adekvatna osoba u općini te tko sada 

vodi postupak javne nabave obzirom da je to do sada obavljao Josip Burčul koji je imao 

položeni certifikat. 

Općinski načelnik odgovara da se za provođenje postupka javne nabave može uzeti vanjski 

suradnik po ugovoru o djelu, te da se za sada to i planira. 

  

Nije više bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica zatvara prvu točku 

dnevnog reda. 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 17. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 22 prosinca 2022. godine.  

 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Zapisnik je verificiran jednoglasno, 7 glasova za. 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Verifikacija zapisnika sa 

konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća.   

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa konstituirajuće  sjednice Općinskog vijeća Općine 

Kukljica. 

Zapisnik je verificiran jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad.4. 

Predsjednik otvara 4. točku Dnevnog reda, Prijedlog Proračuna Općine Kukljica za 2023. 

godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu s obrazloženjem. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ Općinskom načelniku te predlaže da sve programe 

zajedno „u paketu“ pojasni te da će se  pojedinačno o svakom glasati. 

 

Općinski načelnik navodi kako je dobio dva prijedloga – amandmana, jedan  vezan za nabavu 

kamere, a drugi za osvjetljenje crkve Gospe od Sniga. 

Navodi kako nema ništa protiv tih amandmana, ali ističe kako su to sitni iznosi pogotovo za 

postavljanje kamere, a  kako ideja za osvjetljenje crkve odavno postoji. Ističe kako u planu 

javne rasvjete u programu građenja stoji 15.000,00 € te za postavljanje novih reflektora može 

biti dio toga. Smatra da nema potrebe za amandmanima. 
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Vijećnica Marta Maričić iznosi ideju da reflektori ne budu na fasadi, kamenu, radi mogućeg 

oštećenja fasade, već na podu radi efekta kako bi se svjetlo reflektiralo. 

Općinski načelnik se slaže s navedenim te navodi kako treba tražiti stručno mišljenje o tome. 

Vijećnica Marta Maričić navodi da je kontaktirala par firmi, međutim da većina samo prodaje 

reflektore dok je na nama da ih postavimo. 

Spomenuta vijećnica kaže kako su neki mještani spremni donirati kako bi se taj iznos 

zaokružio. 

Općinski načelnik kaže kako smatra da nema potrebe skidati sredstva s nekih stavki pošto je 

novac za to osiguran kroz javnu rasvjetu, 15.000,00 €, znači već postoji. 

Vijećnica Marta Maričić pita dali to znači da se amandman neće prihvatiti jer je u drugoj 

kategoriji, te odgovara načelniku da nije bitno da se to u stavci istakne, već da se to napravi. 

Predsjednik vijeća pita načelnika da li se amandman prihvaća ili ne, obzirom da novac postoji 

na drugoj stavci. Načelnik je mišljenja da se amandmani ne moraju posebno usvajati  već kad 

se bude glasati za program građenja, kod javne rasvjete da se samo nadopiše stavka za 

osvjetljenje crkve. 

Općinski načelnik kaže kako je istog mišljenja i za prvi amandman za postavljanje kamere 

obzirom da se radi o manjem iznosu a sredstva su osigurana. 

Vijećnica Marta Maričić navodi da joj se teško snaći jer nema uvida u  proračun na 5. razini. 

Općinski načelnik navodi da bi  kupnja kamere spadala pod opremu.  

Vijećnica Marta Maričić ističe da je poslala ponudu te da je ovo specifično, ali načelnik 

odgovara da je osigurana stavka u proračunu za kupnju opreme i da je to sitan iznos. 

Načelnik smatra da nije potrebno skidati s neke stavke te dodavati novu jer je to sitan novac, 

dok spomenuta vijećnica ostaje pri svom amandmanu te kaže da se pita većinu da glasaju. 

Predsjednik Općinskog vijeća smatra da obzirom da su sredstva osigurana, amandman nije 

potreban, ali isto tako navodi kako vijećnica Marta Maričić ima pravo ostati pri amandmanu. 

Općinski načelnik želi ukratko pojasniti dopis koji je dobio u vezi proračuna vijećnice Marte 

Maričić da se brojke ne slažu. Daje primjer kapitalne pomoći Društvu Sabuša d.o.o. od 

65.000.00 €, a Odluka glasi na 28.000,00 €. Načelnik pojašnjava da je u Proračunu planirano 

65.000,00 €, prijedlog Odluke iznosi 28.000,00 € te kako kroz godinu dana može biti 5 takvih 

Odluka te navodi i Odluku o pokriću. 

Vijećnica Marta Maričić naglašava da je proračun „živo tkivo“ koje se kroz nove programe i 

odluke mijenja te joj nije jasno kako se došlo do cifre  od 65.000,00 €, ako ne postoji program 

za utrošak tih 65.000,00 €. 

Općinski načelnik navodi kako to nije program i da ona to brka, daje primjer za kulturu koji 

iznosi 4.000,00 €. 

Načelnik kaže da rashodovna strana sadrži cijeli proračun, tih 998.000,00 €. 

Isto tako načelnik naglašava da programi ne sadrže cijelokupni iznos proračuna pa da se 

rashod na razini godine ne mora slagati sa tih 8 programa. 

Vijećnica Marta Maričić moli da joj se pismeno očituje na njen dopis koji je poslala 

načelniku. 

Predsjednik vijeća upozorava da se poslovnik treba poštovati, da nema ubacivanja u raspravu, 

te da će spomenuta vijećnica dobiti pismeni odgovor. 

Načelnik pita da li ima još pitanja u vezi proračuna,te da su vijećnici obrazloženje dobili. 

Vijećnica Marta Maričić postavlja pitanje zašto nije dozvoljeno da se proračun dobije na 5. 

razini. 
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Načelnik odgovara da je ovo zakonska razina te da se na toj razini može raspravljati. 

Predsjednik navodi vijećnici Marti Maričić da se mora poštovati poslovnik za postavljanje 

pitanja. 

Predsjednik vijeća pita načelnika da li je II razina proračuna zakonski regulirana, te da li su 3., 

4., i 5. razina samo njegova dobra volja da se raspravlja o njima. 

Načelnik potvrdno odgovara te predsjednik Općinskog vijeća ističe da pošto zakon regulira II 

razinu, nema se što više raspravljati o tome. Također napominje da je i on sam provjerio 

druge općine koje također rade na 2. razini. 

Predsjednik Općinskog vijeća moli načelnika da malo pojasni stavke proračuna. 

Načelnik ističe kako  830.393,00 €  iznosi plan prihoda te da je prihod po stavkama sličan kao 

prijašnjih godina osim što se iz godine u godinu povećava porez na dohodak. 

Rashod iznosi 998.000,00 €, kad se preda završni račun krajem veljače višak u prošloj godini  

iznosi 167.841,00 €, te je rashod uvećan za taj višak. Nabraja veće stavke kao što su porez na 

kuće, porez na nekretnine, koncesije koje dobivamo od Županijske lučke uprave, javne 

površine, komunalna naknada, boravišna pristojba, te kaže da je to na sličnim razinama kao i 

prethodnih godina. Načelnik navodi i kapitalnu pomoć od Županije od 58.000,00 € za obnovu 

škole te kaže kako se planiraju izvršiti radovi ako ne u ovoj godini onda tokom sljedeće 

godine uključujući i naš dio sredstava.  

Što se tiče rashodovne strane načelnik ukratko pojašnjava stavke za zaposlene, za druge 

tekuće stvari ali želi istaknuti stavku rashoda za razvoj širokopojasnog interneta Ugljan 

Pašman, od 6.470,00 €. Općinski načelnik kaže da su  potpisani  sporazumi između oba otoka, 

ide izrada idejnog rješenja kako bi aplicirali projekat uvođenja širokopojasnog interneta, 

odnosno zajednički projekt svih 5 općina.  Nadalje, načelnik pojašnjava stavke javne rasvjete 

15.000,00 €, uređenje javnih površina u iznosu od 55.000,00 €, modernizaciju nerazvrstanih 

cesta, obnova školske zgrade, sufinanciranje dječjeg vrtića u iznosu od 62.000,00 €, 

božićnice, radni pribor za školarce, stipendije itd... 

Ukratko pojašnjava kapitalnu pomoć Liburniji što je sastavni dio proračuna,12.000,00 €,  gdje 

sve općine u Zadarskoj županiji sudjeluju u sufinanciranju nabave autobusa, jedan je  na 

otoku. Predsjednik Općinskog vijeća predlaže načelniku da pojasni navedene programe kako 

bi se o njima kasnije pojedinačno glasalo. 

Načelnik nabraja program građenja od 151.000,00 € koji se sastoji od uređenja cesta, javnih 

površina te javne rasvjete. 

Program održavanja komunalne infrastrukture, električna energija, održavanje javne rasvjete i 

održavanje javnih površina, 168.000,00 €. 

Program javnih potreba u školstvu, predškolskom odgoju i naobrazbi, planirane stipendije 

iznose 13.000,00 € dok 5.000.00 € se odnosi na sufinanciranje školskog pribora početkom 

školske godine. 

Općinski načelnik moli predsjednika vijeća da upozori gdina. u zadnjem redu (Ante Boris 

Martinović) da ne snima mobitelom, te da mu se smije i ruga cijelo vrijeme, kaže da ne može 

pogledati u vijećnike jer on provocira. 

Predsjednik vijeća upozorava spomenutog, da će ga udaljiti sa sjednice ukoliko bude snimao, 

što on negira. 

Predsjednik Općinskog vijeća napominje mještaninu Anti Borisu Martinovića kako je on u 

prošlom mandatu dok je  vodio sjednice Općinskog vijeća dopuštao upadanje u riječ i 

smijanje, ali da on to sad neće dopustiti.  Želi da postoji red te da se poštuje poslovnik. 
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Načelnik nastavlja pojašnjavati rashodovne stavke, Dječji vrtić Manulica, 62,000,00 €, na 

razini cijele godine radi uvođenja cjelodnevnog boravka, cca 30.000,00 € se povećalo na 

godišnjoj razini. 

Načelnik zatražio kratku pauzu u 17,40 sati. 

U 17.45 sjednica se nastavlja. 

 

Načelnik ukratko pojašnjava programe. Program socijalne skrbi, tu su naknade roditeljima za 

novorođenče, božićnice umirovljenicima itd. 

Program javnih potreba u kulturi, 4.500,00 € vezano za natječaj za udruge. 

Program javnih potreba u sportu, predviđeno je 3.500,00 €. 

Program utroška boravišne pristojbe, planirano je 13.000,00 €. 

Predsjednik Općinskog vijeća pita ima li zainteresiranih za raspravu nakon što je Općinski 

načelnik pojasnio pojedine programe. 

 

Vijećnica Marta Maričić navodi da je uspoređivala prijedlog proračuna od 12. mjeseca i sad, 

te da je sad umanjen iznos za zaposlene. 

Načelnik pojašnjava da se prošli put potkrala pogreška, da nema plana smanjenja, već da su  

na jednoj stavci bili i doprinosi i netto plaća zajedno, a sad je to razdvojeno. 

 

Rasprava je završena, nema više pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje 

proračun sa priloženim programima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi da se prvo glasa o amandmanima. 

Načelnik navodi da bi prvi amandman što se tiče postavljanja kamera odbio, u načelu se slaže, 

ali ponavlja kako je to sitan iznos, sredstva su osigurana u proračunu te da to ne bi posebno 

izdvojio. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Am 01/23 Nabava postavljanje i održavanje 

LiveCamCroatia  na glasovanje. 

Amandman prihvaćen sa 2 glasa za, 4 glasa protiv ( Dragana Filipi, Zrinka Benić, Daniel 

Černak i Milorad Košćica) 1 suzdržan. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Am02/23 Nabava i postavljanje osvjetljenja Zavjetne 

crkve Gospe od Sniga na glasovanje. 

Predsjednik vijeća kaže kako je to dobra ideja, da podržava prijedlog vijećnice Marte Maričić. 

 

Načelnik navodi kako se može kroz program građenja uvrstiti i  specificirati stavka 

osvjetljenja crkve. 

 

Amandman br. 2 prihvaćen sa 5 glasova za, 1 glas protiv (Daniel Černak), 1 glas suzdržan. 

Amandman je usvojen što znači da postaje sastavni dio proračuna. 

 

 

 Prijedlog Proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

sa obrazloženjem je usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 suzdržan. 
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Ad. 5. 

Prijedlog Odluke o izvršenju proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Usvojeno sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 
 

Ad. 6. 

Prijedlog godišnjeg programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kukljica 

u 2023. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

Ad.7. 

Prijedlog godišnjeg programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Kukljica u 2023. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

Ad.8. 

Prijedlog programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u 

prostoru za 2023. godinu.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

Ad.9. 

Prijedlog programa javnih potreba u školstvu, predškolskom odgoju i naobrazbi Općine 

Kukljica u 2023. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad. 10. 

Prijedlog programa socijalne skrbi Općine Kukljica u 2023. godini.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.11. 

Prijedlog programa javnih potreba u kulturi u 2023. godini.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.12. 



8 
 

Prijedlog programa javnih potreba u sportu u 2023. godini.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.13. 

Prijedlog programa utroška turističke pristojbe u 2023. godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.14. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava političkim strankama za 2023. 

Predsjednik otvara 14. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako na temelju Zakona o financiranju političkih aktivnosti  

točno precizirano koliko svakom nezavisnom vijećniku ili stranci općina ima obvezu isplatiti 

na razini godine, iznos je uvijek isti, nepromjenjen. 

Načelnik i predsjednik vijeća ukratko  pojašnjavaju vijećnicima da moraju otvoriti poseban 

račun za ovu namjenu, dok vijećničke naknade mogu biti isplaćene na bilo koji. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog odluke na usvajanje. 

 

Prijedlog Odluke usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.15. 

Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći Liburnija d.o.o. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 15. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 

 

Načelnik ukratko pojašnjava kako se za sufinanciranje nabave 46 novih autobusa planira 

izdvojiti 12.048,00 Eur te da sve općine u Zadarskoj županiji sudjeluju u navedenom. 

Predsjednik vijeća pita ima li tko pitanja, pošto nije bilo zainteresiranih za raspravu, daje 

prijedlog na glasovanje. 

 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

 

Ad.16. 

Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 16. sjednicu i daje riječ direktoru komunalnog poduzeća 

Mladenu Lucinu. 

 

Direktor komunalnog poduzeća Sabuša d.o.o., gdin. Mladen Lucin ukratko pojašnjava kako 

cijele prošle turističke sezone nije bilo zastoja što se tiče kanalizacije, uspjelo se očistiti 

kolektor s kamerama usprkos inspekciji i kazni, uspjelo se sve sanirati u suradnji s Općinom. 

Drugi dio,snimanje cjevovoda Kukljica, od kad je taj cjevovod postavljen i taložnica, niti je 

stavljena oznaka da je zabranjeno sidrenje tu, niti je snimana podmorska cijev.  
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Navodi što se tiče gubitka u Kukljici je gubitak vode, oko nekih 55 % dok je u Kalima oko 85 

%. Cijevi su stare, trošne, napominje kako je tražio posebnu sjednicu te da će tražiti opet samo 

s temom komunalnog društva. 

Navodi da je donesena direktiva EU te uredba Vlade. Napominje kako je  na seminaru u 

Splitu definitnivno rečeno da je Europa stavila na raspolaganje Hrvatskoj milijardu Eura, 

međutim naglašava kako smo  prošle godine definitivno ispali iz programa i jedini uvjet za taj 

dio „kolača“ je spajanje ili udruživanje s nekim. 

Nakon kratkog obrazloženja direktora komunalnog vijećnica Marta Maričić pohvaljuje dobro 

obavljen posao te pita da li se može napraviti nekakva analiza zašto je Sabuša u gubitku dugi 

niz godina i na koji način bi se to stanje moglo promijeniti. 

Dir. komunalnog navodi kako Sabuša nije plaćala namete dugi niz godina, otkad je on došao 

počeli su plaćati te godišnji iznos iznosi oko 200.000,00 Kn. Navodi kako se nije ulagalo u 

osnovnu infrastrukturu. Nadalje navodi kako drugi tjedan dolazi čovjek te da će se postaviti 

lokatori za cijelu mrežu kako bi se ustanovilo gdje se još gubi voda. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje 16. točku na glasanje. 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

  

 

Ad.17. 

Prijedlog Odluke o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja (2022.godine) društva Sabuša 

d.o.o.  

Predsjednik otvara 17. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 

Načelnik ukratko pojašnjava da je dobio podatak nakon završnog računa za 2022. god., 

Sabuša je zabilježila gubitak od 16.736,98 € te predlaže da se za njihovu likvidnost to usvoji. 

Predsjednik vijeća pita koliko bi trebalo poskupiti vodu da bi došli na pozitivnu nulu.  

Direktor komunalnog navodi da bi trebalo skenirati cijelu mrežu, kako će se uredbom vlade 

odrediti jedinstvena cijena vode te da otok mora napraviti kompletnu analizu. 

Vijećnica Marta Maričić navodi da bi situacija bila puno bolja da nije bilo tolikog duga. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje prijedlog odluke na glasanje. 

Prijedlog usvojen sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

 

Ad.18. 

Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova za 2023. Godinu 

Predsjednik otvara 18. točku i daje riječ načelniku. 

 

Načelnik ukratko pojašnjava da je to uobičajena odluka koja se donosi prije svake turističke 

sezone te da je prijedlog kao i prošle god.od 22. lipnja 2023. god. do 27.08.2023 god. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog odluke na glasanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 
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Ad.19. 

Prijedlog Odluke o imenovanju Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja na području 

Općine Kukljica 

Predsjednik otvara 19. točku i daje riječ načelniku. 

Načelnik pojašnjava kako vijeće za koncesijsko odobrenje ima 5 članova 1 predstavnica 

Županije gđa.Ljiljana Perić, predstavnica Lučke kapetanije gđa. Ivana Vanjak, te tri 

predstavnika od strane Općine Kukljica, Zorana Tomasov Majpruz, Ivona Cukar te Ines 

Kurić. Načelnik navodi da su prije bili Ante Boris Martinović, Edison Boško te Rajna 

Grzunov, ali obzirom da nisu više vijećnici, predložio je nove članove. 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje prijedlog odluke na glasanje. 

Prijedlog usvojen 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

 

Ad.20. 

Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 20. točku dnevnog reda te daje riječ načelniku. 

Općinski načelnik navodi kako je pogledao kako izgledaju odluke u drugim općinama po 

otoku i Zadru. 

 Čita Članak 5. gdje odluku donosi Općinski načelnik, kaže da  je to  tako bilo i prije međutim 

prošli saziv vijeća je to izmijenio te ističe da toga nema nigdje da vijeće o tome odlučuje. 

Načelnik čita i Članak 30. rokove, zone i visinu zakupnine,donosi načelnik planom kroz plan 

korištenja javnih površina kao i u većini drugih općina. 

Također navodi još jednu izmjenu a to je da  zakupnik javne površine koji je potencijalni 

korisnik za sazapošljavanje a ima prebivalište ili otvoren obrt ili je pravna osoba sa sjedištem 

u Kukljici ostvaruje popust na cijenu zakupnine. 

Ovaj popust što se daje korisniku koji koristi poticaj za samozapošljavanje, a ima otvoren obrt 

sa sjedištem u Kukljici, ostao je isti, samo nema onih „skalina“ popusta po godinama, nego 

tko ima otvoren obrt i ima poticaj za samozapošljavanje ili firmu u Kukljici, ostvaruje popust 

od 100%.  

Načelnik je tu dodao dvije stvari, ako udruge koriste tu javnu površinu a registrirane su u 

Kukljici, i one ostvaruju popust od 100 %. 

I treća skupina, zakupnik koji ima otvoren obrt ili firmu i sjedište u Kukljici, koji obavlja 

djelatnost cijele kalendarske godine  ima popust od 100%. 

Na taj način će se pomoći početnicima, a nije fer da nekom tko radi dva mjeseca bude ista 

cijena kao nekom tko tu radi duž cijele godine. 

Što se tiče natječaja za dodjelu javnih površina , načelnik navodi da tu nema izmjene, da će se 

natječaj provoditi kao i svake godine te da  pročelnik izdaje rješenje. 

Općinski načelnik donosi plan upravljanja, rokove i cijene. 

Vijećnica Marta Maričić postavlja pitanje da li osoba mora tokom cijele godine  fizički raditi 

na javnoj površini jer netko može imati cjelogodišnji obrt ali fizički nema potrebe raditi 

tokom cijele godine, već tri mjeseca. 
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Spomenuta vijećnica ima ideju da bi  trebalo uključiti obrte, OPG-ove, kućne radinosti koji 

imaju oznaku HOP jer nažalost nitko iz Kukljice to nema, da se potakne naše lokalno 

stanovništvo, možda lokalni proizvođači iz drugih mjesta te da se širi ponuda.  

Načelnik navodi kako je želio kompletirati tu odluku te da je Marta Maričić  bila ta kategorija 

i nitko drugi, na što vijećnica odgovara da nigdje nije bilo naznačeno njeno ime i prezime, te 

da su se i ostali mogli javiti. 

Predsjednik vijeća kaže da je on to nazvao prije dvije godine diskriminatorskom odlukom. 

Načelnik kaže da je logično da budu oslobođeni ljudi koji cijelu godinu žive i rade, na što se 

vijećnica Marta Maričić u potpunosti slaže. 

Načelnik navodi kako će početkom 6. mjeseca izaći natječaj za zakup javnih površina. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara raspravu te daje prijedlog odluke na glasanje. 

Prijedlog usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 21. 

Zaključak o donošenju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 

učincima za trogodišnje razdoblje   

Predsjednik otvara 21. točku i daje riječ načelniku. 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz kao 

nova načelnica Stožera civilne zaštite Općine Kukljica radi zdravstvenih problema sa 

glasnicama nije mogla dati kratko obrazloženje te je zamolila načelnika koji je ujedno i 

izvjestitelj da to ukratko pojasni. 

 

Općinski načelnik ukratko pojašnjava kako je to naša zakonska obveza te da Stožer civilne 

zaštite grada Zadra daje upute, pomaže u kreiranju odluke Godišnjeg plana razvoja sustava  

civilne zaštite, Analizi stanja sustava Civilne zaštite te izradi Smjernica za organizaciju i 

razvoj sustava Civilne zaštite za period od 2023. - 2025. god. 

Općinski načelnik navodi kako je ovo usklađenje odnosno zakonska obveza, da zakon o 

civilnoj zaštiti precizira neke stvari te da su ove tri točke vezane za Civilnu zaštitu. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi vijećnicima kako su materijale dobili te pita ima li tko 

pitanja. 

Nije bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje. 

Zaključak usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 22. 

Zaključak o prihvaćanju Analize stanja sustava Civilne zaštite 

Predsjednik otvara 22. točku. 

Predsjednik vijeća pita vijećnike ima li pitanja. 

Nije bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje Zaključak na usvajanje. 

Zaključak prihvaćen jednoglasno  (7 glasova za). 

 

Ad.23. 

Zaključak o prihvaćanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava Civilne zaštite za period 

2023-2025. godine. 

Predsjednik otvara 23. točku te pita vijećnike ima li pitanja. 
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Nije bilo pitanja te predsjednik daje Zaključak na glasanje. 

Zaključak prihvaćen jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad. 24. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Manulica 

Predsjednik otvara 24. točku te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik ukratko pojašnjava kako je stigao naputak od nadređenog ministarstva u 

vezi promjena te usklađenja Statuta sa zakonom. 

Nadalje pojašnjava da Statut da bi stupio na snagu, potrebna je suglasnost  Općinskog vijeća. 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela naglašava kako je najveća izmjena ta što je sad 

cjelodnevni vrtić, više je zaposlenih itd. 

Nije bilo pitanja te predsjednik daje Zaključak na glasanje. 

Zaključak prihvaćen jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad.25. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

DV Manulica. 

Predsjednik otvara 25. točku te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako je to ista stvar kao u prethodnoj točki da se radi o 

usklađenju Pravilnika sa zakonom jer je došlo do promjene odnosno zaposlenja još jedne 

osobe u dječji vrtić. 

Nije bilo pitanja te predsjednik daje Zaključak na glasanje. 

Zaključak prihvaćen jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad.26. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtić “ Manulica” za pedagošku 

godinu 2023./2024. 

Predsjednik otvara 26. točku te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava da bi se krenulo sa upisom djece u vrtić za slijedeću godinu  

mora se donijeti  Plan upisa. 

Nakon kratke rasprave o broju djece koja pohađaju i koja će pohađati naš vrtić, predsjednik 

Općinskog vijeća daje Zaključak na usvajanje. 

Zaključak usvojen jednoglasno, (7 glasova za). 

 

Ad.27. 

Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za naplatu usluga 

u DV Manulica. 

Predsjednik otvara 27. točku te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi kako se tu radi o donošenju cjenika za Dječji vrtić, cijena je ostala 

ista 79,63 €. 

Predsjednik Općinskog vijeća pita da li je i prošle godine bilo bodovanja. 

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela pojašnjava kako je bodovanje novost jer se sad radi 

o cjelodnevnom vrtiću, te da je to bodovanje na razini države. 

Općinski načelnik navodi kako je to bodovanje potrebno kad nema  mjesta u vrtiću što ovdje 

nije slučaj. 
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Predsjednik Općinskog vijeća pita ima li pitanja, nije bilo zainteresiranih za raspravu te daje 

Odluku na usvajanje. 

 

Prijedlog Odluke usvojen jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad. 28. 

Donošenje Zaključka o pokretanju postupka za otkup zemljišta kraj crkve, u vlasništvu Borisa 

Martinovića. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 28. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom 

načelniku. 

Općinski načelnik  pojašnjava kako se radi o parceli u vlasništvu Borisa Martinovića te da se 

to zemljište godinama prodaje. Općinski načelnik navodi da se nedavno sastao s vlasnikom 

zemljišta i posrednikom  agencije za nekretnine te kako kupci već postoje. 

Nadalje, načelnik navodi da je vlasnik dio parcele navodno već prodao. 

Načelnik kaže da ga je zamolio da pričeka sjednicu Općinskog vijeća kako bi se donio neki 

zaključak prije nego se to proda nekom privatniku, zemljište je oko 428 m2, vlasništvo 

riješeno 1/1. 

Načelnik pita mišljenje kako bi se donio neki Zaključak, jer čovjek je voljan to prije ponuditi 

nama. 

Procedura postoji, putem vještaka, pravnim putem, te navodi da je čisto okvirno pitao za 

cijenu koja iznosi oko 230, 240 € po m2 (100.000,00 €). 

Općinski načelnik kaže da se sad samo o tome razgovara, da se odluka neće danas donijeti već 

treba vidjeti kakva je pravna regulativa da Općina može krenuti u kupnju te parcele obzirom 

da interes za tom parcelom godinama postoji. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi da je to pametno te da je i on sam prije 5,6 god na vijeću 

to napominjao, s time da je tada rekao ako treba prodati i Bratsku kuću, da se to otkupi, jer se 

može puno toga napraviti kao novi reprezentativni ulaz u crkvu kroz tu parcelu. 

Naglašava da se to  može napraviti fino lepezasto, gore široko, zaobljeni kamen, cvijeće, te da 

bi to bilo vrlo reprezentativno. Predsjednik vijeća ističe da problem može biti  ako se tu 

sagradi neka kuća, ili se postave neki štandovi, zatvoriti će sve. 

Nadalje, predsjednik Općinskog vijeća smatra da je to pametna ideja i interes Općine, i 

njegovo mišljenje već godinama, te navodi da je takvo mišljenje čuo od dosta turista.  

Vijećnik Antonio Košćica navodi kako ga je prije godinu dana kontaktirao Ante Jaša da bi on 

napravio plan 3D za realizaciju tog pristupa te da još uvijek o tome razgovaraju. Napomenuo 

mu je da je to privatno vlasništvo što je gdin. Ante Jaša rekao da nije problem, te da bi to 

prezentirao u svojoj knjizi.  

Navedeni vijećnik je mišljenja da bi to sve skupa bilo savršeno. 

Načelnik navodi da bi te skaline otvorile prostor prema crkvi. 

 Predsjednik vijeća navodi da  dosta puta ljudi govore o prodaji zemlje Borisa Martinovića  te 

da naglašavaju kako to mora kupiti Općina. 

Predsjednik Općinskog vijeća  napominje kako je to za vječnu budućnost. 

Načelnik kaže kako treba vidjeti kakva je procedura, te kako je vlasnik zemljišta voljan 

pričekati našu odluku. 
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Vijećnica Marta Maričić navodi da je to odlična odluka ali da bi ona napravila ipak nešto za 

djecu i za mlade, možda dvoranu te da bi ona da se pita zajednicu mještana. 

Vijećnica Zrinka Benić je mišljenja da bi to onda zatvorilo crkvu te da to nije adekvatno 

mjesto za to. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako svatko ima svoje mišljenje, po njemu crkva mora 

dobiti jedan reprezentativni ulaz a mogućnosti postoje. 

 Općinski načelnik naglašava kako se parcela nalazi na specifičnom mjestu. 

Predsjednik Općinskog vijeća kaže da je ovo kao „zeleno svjetlo“ da se nešto pokrene, te da 

će još biti tema na sjednicama vijeća.  

Općinski načelnik navodi da treba vidjeti zakonski način kako to općina može otkupiti te 

procjenu vještaka. 

Predsjednik Općinskog vijeća se obraća Općinskom  načelniku kako treba sve dobro 

preispitati te onda točno prezentirati na sjednici kako da bi mogli donijeti konačnu odluku o 

tome. 

 

Nije bilo više zainteresiranih za raspravu, predsjednik vijeća konstatira da je dnevni red 2. 

sjednice iscrpljen te zaključuje sjednicu. 

 

 Završeno u 18,45. sati. 

 

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR      

 Ivona Cukar      

PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

        Milorad Košćica, v.r.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


